
Styret i Reisa Elvelag avholdt styremøte onsdag 17.juni 2015 kl 

14:00-17:00 på Halti Næringshage, nybygget 2 etg. 
 

 

Følgende møtte: 

 

 Kåre Rasmussen (stemmeandel 1 ½) – møteleder 

 Odd K. Kristiansen (stemmeandel 1 1/3)  

 Harry Fyhn (stemmeandel 1 1/3) 

 Lars Frihetsli (stemmeandel 1 ½)  

 Jan H. Tørfoss (stemmeandel 1 ½)  

 Dagfinn Kristiansen (stemmeandel 1 ½)  

 Bjørn W. Mikkelsen (stemmeandel 1 1/3)  

 Jan Arvid Johansen – daglig leder/sekretær til styret - møtereferent 
 

SAKSLISTE 

 

Sak 29/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtatt 

 

 

Sak 30/15 Godkjenning av møteprotokoll fra styremøte 7.mai 2015 

Vedtatt 
 

Sak 31/15 Midtsesongevaluering – jfr epost fra FMTR  

Saksopplysning 

Daglig leder informerte om innspill fra Fylkesmannen med hensyn på 

eventuelle ekstraordinære tiltak ved midtsesongsregulering.  
 

Vedtak enstemmig:  

1) Brevet fra fylkesmannen er referert og gjennomgått 

2) Reisa Elvelag har lagt opp til evaluering og eventuelle tiltak midt i 

sesongen. 

3) Reisa Elvelag vil påpeke de tiltak som allerede er gjennomført i 2015-

sesongen, jfr restriksjoner i fisketid og færre solgte kort. 

 

Sak 32/15  Klage på vedtak i sak 21/2015 

Saksopplysning 

Vi har mottatt brev pr epost 9 juni fra Frank Langånes og Geir-Bjarne S 

Bendiksen, formet som en klage på vedtak i sak 21/15. Styret må ta 

stilling til om saken skal behandles eller ikke. Ved eposten ligger det et 



brev på 6 sider, som legges ved mailen. Vedtak i sak 21/15 er kjent for 

styret og utskrift fra forrige møte er sendt ut. 
 

Harry Fyhn foreslo følgende forslag til vedtak:  

1) Styret mener det er grunn til tvil om tolkningen av vedtektene og 

om vedtaket i sak 21/2015 er i strid med vedtektene. 

2) For inneværende sesong er det etter styrets oppfatning for sent å 

gjøre endringer i og med at kortene allerede er solgt.  

3) Styret legger de prinsipielle forhold i saken fram for neste 

årsmøte.  

Vedtak enstemmig:  

Forslaget fra Harry Fyhn ble vedtatt.  

 

Sak 33/15 Referater 

1) Salg av bygdekort og næringskort – antall og inntekter så langt 

2) Kostnader ved utvikling av system for bygdekort  

3) Daglig leder – arbeidsplan høsten 2015 

Vedtak enstemmig  

Referatene tas til etterretning.  

 

Moen, 18.juni 2015 

 

Kåre Rasmussen, Styrets Leder   

 


